
                                                                                   Občinski svet občine Mozirje 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
7. seje Občinskega sveta Občine Mozirje, ki je bila v torek, 3. 12. 2019, ob 17.00 uri,  

v sejni dvorani Občine Mozirje 
 
 
 

Seje je vodil župan Občine Mozirje – Ivan SUHOVERŠNIK. 
 
 
Prisotni člani in članice Občinskega sveta Občine Mozirje: 
mag. Tanja ZUPAN VOLER, mag. Damjan KOCJANC, Ivan ČOPAR, Marko PRESEČNIK, 
Nina ŽMAVC, Urška CAR, Lilijana RAKUN, Mark MOLNAR, mag. Borut REPŠE 
 
Opravičeno odsotni: Alenka BREZOVNIK, Boštjan GOLIČNIK, mag. Peter GOLTNIK 
 
Ostali prisotni:  mag. Ivo GLUŠIČ, Jaka VAČOVNIK - občinska uprava,  
Sonja GLAŽAR, MOV 
                            
 
UVODNI POZDRAV IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 
Seja se je pričela ob 17.00 uri. 
 
Navzočih je bilo 9 članov občinskega sveta. 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje 
2. Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave SAŠA regije, priloga (poročevalec: Sonja Glažar, 

MOV)  
3. Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave ZSD – prva obravnava, priloga (poročevalec: 

Ivan SUHOVERŠNIK, mag. Ivo GLUŠIČ)  
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi Javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Glasbena šola Nazarje, priloga, (poročevalec: Ivan SUHOVERŠNIK)  
5. Soglasje k imenovanju direktorice Javnega zavoda Lekarna Mozirje, priloga (poročevalec 

mag. Ivo GLUŠIČ) 
6. Pobude in vprašanja 
 
 
SKLEP: 
Občinski svet sprejme dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje. 
 
 

 
Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje 
 
Občinski svet se je seznanil z zapisnikom 6. seje občinskega sveta. 
Mag. Borut Repše je opozoril na manjkajoča imena razpravljalcev v zapisniku. 
 

K 1. točki dnevnega reda 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje potrjuje zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine 
Mozirje. 
ZA je glasovalo 8 članov občinskega sveta 
PROTI je glasoval 1. član občinskega sveta 
 
 
K 2.točki dnevnega reda  
 
Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave SAŠA regije  
 
To točko dnevnega reda je predstavila vodja medobčinske inšpekcije, redarstva in varstva okolja Sonja 
Glažar, MOV. 
Obrazložila je pomen skupnih služb, prednosti, in način sofinanciranja s strani države.  
Občina Mozirje ima trenutno skupne službe na področju inšpekcijskih služb, redarstva in prostora 
(urbanizem). Po novem bi se Občina Mozirje vključila še v skupne službe odvetniških storitev. Stroški 
koriščenja služb se zaračunavajo glede na dejansko porabljene ure ob znani urni postavki. Stroški se 
obračunavajo mesečno, na koncu leta se del stroškov s strani države povrne. 
V razpravo so se vključili člani odbora: 

• Marko Presečnik je izrazil pomislek, da bi tak način dejansko lahko povečal stroške proračuna 
občine, pri fiksni delitvi je strošek znan  

Župan je odgovoril, da so stroški, ki jih ima občina sedaj obračunani po postavkah oz. točkovniku za 
odvetniške storitve, ki je zagotovo višji. 

• Mag. Damjan Kocjanc je vprašal, ali je že sedaj način obračunavanja za skupne službe enak in 
sofinanciran 

Sonja Glažar je odgovorila, da se sedaj obračunava enako (3. skupne službe), kar je 40% delež 
sofinanciranja, ob dodani službi bo ta delež 45%, poleg tega država povrne še 20% materialnih stroškov. 

• Jože Jelen je izrazil mnenje, da je način financiranja »na vpoklic« zelo primeren, ker bi fiksno 
določen del delitve bil za občino bolj neugoden. Poleg tega prispeva k večjemu povezovanju 
občin. 

• Mag. Borut Repše je vprašal, kako je zadeva pravno utemeljena, glede na to, da so bile 
Spodnjesavinjske občine soustanoviteljice in kako pogosto se na tem področju spreminja 
zakonodaja. 

Sonja Glažar je odgovorila, da se z novim letom izključijo. Kar se tiče zakonodaje je povedala, da se le-
ta praviloma spreminja vsako leto, vendar le v delu, ki se nanaša na obrazce poročanja. 

• Urška Car je vprašala, ali se bo v primeru prenehanja sodelovanja posamezne občine urna 
postavka dvignila 

Sonja Glažar je odgovorila, da ne, ker se delo znotraj služb združuje in zato ne bo vpliva na zvišanje 
urne postavke. 
  
Po končani razpravi je bil sprejet naslednji 
 

 
SKLEP 
Občinski svet Občine Mozirje sprejme Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave 
SAŠA regije. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave ZSD – prva obravnava 

 
 
Obrazložitev je podal župan Ivan Suhoveršnik.  
V obrazložitvi je navedel, da gre za ustanovitev skupne občinske uprave za področje proračunskega 
računovodstva zainteresiranih Zgornjesavinjskih občin in sicer: Občina Mozirje, Občina Gornji Grad, 
Občina Luče, Občina Solčave, Občina Rečica ob Savinji.  
  
Člani občinskega sveta so se seznanili z zadevo in sprejeli naslednji 
 

 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje sprejme Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave 
ZSD v prvi obravnavi. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

 

 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi Javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Glasbena šola Nazarje 

 
Obrazložitev je podal župan Ivan Suhoveršnik.  
V obrazložitvi je navedel, da gre za spremembo odloka v delu, ki se nanaša na deleže sofinanciranja, ki 
se določi v razmerju 50% na podlagi ustanovitvenega deleža, in 50% na podlagi deleža vpisanih 
učencev v Glasbeno šolo Nazarje. Ostale določbe ostanejo nespremenjene. 
V razpravo so se vključili člani odbora: 

• Urška Car je vprašala, ali ni bilo že pri sprejemanju aktualnega odloka tako opredeljeno 
financiranje 

Župan je pritrdilno odgovoril in dodal, da ni povsem jasno, zakaj je dikcija v odloku drugače 
zapisana in da se s sprejemom spremembe anomalija odpravi.  

 
Člani občinskega sveta so se seznanili z zadevo in sprejeli naslednji 
 

 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 
ustanovitvi Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Nazarje v 
skrajšanem postopku. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

 
 
 
 
 

K 3. točki dnevnega reda 

K 4. točki dnevnega reda 
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Soglasje k imenovanju direktorice Javnega zavoda Lekarna Mozirje 
 
Obrazložitev je podal župan Ivan Suhoveršnik.  
 
Občinski svet se je z zadevo seznanil in po krajši razpravi sprejel naslednji 
 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje daje soglasje k imenovanju Rosite AUBREHT, za direktorico JZ 
Lekarna Mozirje in sicer za čas od 1.1.2020 do 31.12.2024. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
 
 

 
Pobude in vprašanja 
 
K točki pobude in vprašanja so se vključili naslednji člani občinskega sveta: 
 

• Marko Presečnik je vprašal glede pogodbe za upravljanje TIC-a, ki ni predstavljena 
članom občinskega sveta in da je v poročilu TIC-a naveden znesek turistične takse 
36.000 EUR, v občinskem glasilu pa 26.000 EUR. Nadalje je vprašal glede kolesarske 
steze in ali je načrtovana še kolesarska steza iz smeri Braslovč. 
 

- Župan je odgovoril, da je razlika v dolgu, ki ga ima RTC Golte. V razpravo se je 
vključil član komisije za spremljanje delovanja TIC-a  mag. Damjan Kocjanc, ki je 
povedal, da je v novelirani pogodbi vključeno vse, kar je bilo zahtevano s strani 
občinskega sveta. Razlika financiranja je zmanjšana za DDV. 

- V zadevi kolesarske steze je župan odgovoril, da se projektna dokumentacija pospešeno 
izdeluje in da je predstavitev za občane v četrtek, 13.12.2019. Pri tem je izrazil še 
prošnjo za podporo projektu, zlasti zato, ker so sredstva za izgradnjo zagotovljena. Zelo 
verjetno je, da se bo v nadaljevanju izgradnje kolesarskih stez gradila tudi kolesarska 
steza iz smeri Braslovč, aktualna občinska uprava sosednje občine je kolesarski 
povezavi naklonjena. 
 

• Ivan Čopar je vprašal kako je s zakonodajo glede čiščenja pasjih iztrebkov s strani 
lastnikov psov. 

- Jaka Vačovnik je odgovoril, da ima občina sprejet Odlok o javnem redu in miru, ki 
zapoveduje čiščenje pasjih iztrebkov. 

 
• Lilijana Rakun je podala predlog po izdelavi rokovnika sej občinskega sveta. 
- Župan je ogovoril, da so seje predvidljive in vezane na proračun  in polletno poročilo, 

ostale seje se izvedejo glede na potrebe in nujnost posamezne zadeve. 

K 5. točki dnevnega reda 

K 6. točki dnevnega reda 
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• Mag. Borut Repše je predlagal rokovnik sej in vprašal kakšno je stanje glede ZD 

Nazarje 
 

- Župan je odgovoril, da bo seja županov v četrtek in se bo razpravljalo tudi o tej zadevi. 
Pričakuje se poročilo revizije. V razpravo se je vključila Urška Car, ki je povedala, da 
zavod trenutno nima predsednika in je vprašanje odprto, prav tako tudi glede 
zadolženosti zavoda in sanacije dolga. 
 

• Mag. Damjan Kocjanc je vprašal kako je z izgradnjo krožišč Preseka in šola Mozirje. 
 

- Župan je odgovoril, da je izgradnja krožišča Preseka po trenutnih informacijah  
predvidena za leto 2022, krožišče šola pa po obvestilu direkcije gre v javno naročanje in 
izvedbo, ko bodo vremenske razmere to dopuščale. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 18.40 uri. 

 
 
Zapisal: 
Jaka Vačovnik 
                                                                                                            
                                                                                                          ŽUPAN OBČINE MOZIRJE 
                                                                                                                Ivan SUHOVERŠNIK 
                                                                                                          
                                                                                                     
 


